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El Dia de l’Entrenador/a ha comptat amb una taula rodona de luxe on s’ha parlat de

futbol femení amb Markel Zubizarreta, Mariona Caldentey, Sara Mérida, Carlota Planas,

Dominika Conc i Fran Sánchez.

Sis veus autoritzades han reflexionat sobre el present i el futur del futbol femení en la

quarta ponència de l'11è Dia de l'Entrenador i l'Entrenadora que ha organitzat l'Àrea

Tècnica  de  la  Federació  Catalana  de  Futbol.  Mariona  Caldentey,  jugadora  del  FC

Barcelona i de la Selecció Espanyola absoluta; Markel Zubizarreta, exdirector esportiu

del FC Barcelona; Sara Mérida, entrenadora del CE Europa 'B'; Dominica Conc, jugadora

del FC Levante Las Planas; Fran Sánchez, coordinador de les Seleccions Catalanes base;

i, Carlota Planas, agent de futbolistes, han protagonitzat una taula rodona moderada

per la seleccionadora catalana sub 17, Marta Cubí. 



Markel Zubizarreta: "El dia que ens traguem el cognom de femení, haurem aconseguit

un pas de gegant". Aquesta sentència de l'exdirector esportiu blaugrana ha obert un

debat engrescador amb titulars de consens. "Hem d'aconseguir parlar de futbol per

referir-nos tant al masculí com al femení", recalca Sara Mérida. El coordinador de les

Seleccions Catalanes base, Fran Sánchez, ha assegurat que "les noves generacions es

poden davant la televisió o s'asseuen a la butaca d'un estadi i guadeixen de la mateix

forma d'un partit de futbol femení de la mateixa manera que d'un de masculí". 



Zubizarreta ha conclòs que "el futbol femení és un negoci en auge i això atrau gent per

guanyar diners". En el seu torn, la blaugrana Mariona Caldentey ha subratllat que "hem

d'arribar  el  més  lluny  possible  però  sense  comparar-nos  amb  el  futbol  masculí".

Carlota Planas és agent de jugadores com Claudia Pina, Patri Guijarro o Cata Coll i amb

una visió global del futbol des de dins: "Tant de bo en un futur proper no sigui notícia

jugar en grans estadis o omplir el Camp Nou"  i afegeix que "Mariona Caldentey ha de

ser portada d'un diari per si mateixa, no perquè faci alguna cosa extraordinària en el

futbol femení". 



En la recta final de la taula rodona, els assistents han pogut interpel·lar les protagonistes

de la  ponència per  aprofundir  en alguna de les  qüestions que han sorgit  damunt

l'escenari. 
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https://www.youtube.com/watch?v=cYR3qTl3ltg

